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ZAPISNIK SEJE ČLANOV IZVRŠNEGA ODBORA DIPS 

z dne, 10.04.2018 

 

Prisotni: M. Marks, dr. M. Zanne, dr. S. Težak, T. Velenšek, mag. F. Zemljič, dr. A. Godec,  

mag. U. Zorin, S. Cesnik in M. Moharič 

 

Predsedujoči: Ulrich Zorin 

 

Seja se je pričela ob 18. uri, soba J1-421 t.i. zimski vrt FGPA, v Mariboru. Zaradi nesklepčnosti 

so člani IO predlagali korespondenčno sejo za potrjevanje sklepov.  

 

AD 1:  

 

Predlagani dnevni red:  

1 .  Pregled in potrditev dnevnega reda; 

2 .  Pregled in potrditev zapisnika 2. seje IO; 

3 .  Pregled realizacije posameznih sklepov 2. seje IO;  

4 .  Plan dela 2018; 

5 .  Članstvo DIPS – Poročilo; 

6 .  Finančno poročilo 2017; 

7 .  Prometnijada 2018 – Poročilo; 

8 .  Inženirska zbornica Slovenije (IZS) stanje na področju priprave strokovnih izpitov 

prometnih inženirjev – poročilo; 

9. Članstvo v izvršnem odboru; 

1 0 .  Razno. 

 

Predlagana je bila sprememba dnevnega reda in sicer, da se zaradi pomembnosti obravnava 

točko 8 pred točko 2, ostale točke pa po predlaganem dnevnem redu. Takšen vrstni red je bil 

potrjen.  

 

AD 2:   

 

Sklep 1: Predlagano je bilo, da se zapisnik 2. seje IO DIPS potrdi korespondenčno. 

 

AD 3:   

K Sklepu 1 zapisnika 2. seje IO: Pregled in potrditev Pravilnika o plačevanju članarine DIPS - 

Tina Velenšek je podala obrazložitev, da ob poenostavljanju že pripravljenega Pravilnika o 

plačevanju članarine ostane vsebina, ki je že opredeljena v Statutu DIPS in sicer v točki 4,  
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(12. – 17. člen) in točki 5, (18. – 20. člen), zato v tej fazi DIPS Pravilnika o plačevanju članarine 

ne potrebuje. 

K Sklepu 2: Sestava organizacijskega odbora Prometnijade 2019  - Sklep je realiziran. 

K Sklepu 3: Pošiljanje e-mailov z več prejemniki (Webmail) – mag. Zorin je povedal, da 

nobena aplikacija ne omogoča pošiljanja e-mailov brez omejitve dodajanja elektronskih 

naslovov. 

K Sklepu 4:  Sponzorji DIPS - Vsak od članov izvršnega odbora se bo v svojem okolju angažiral 

in pripravil teren za predsednika, ki se bo z odgovornim v družbi dogovoril o detaljih in 

podpisal pogodbo o članstvu oz. sponzorstvu, odvisno od razmer in želja družbe. - Sklep ni bil 

obravnavan. 

K sklepu 5: Določitev delovne skupine za področje priprave strokovnih izpitov prometnih 

inženirjev – Sklep 5 je realiziran, samostojne sekcije v prvi fazi ne bo.  

 

AD 4:   

 

Predsednik je pripravil plan dela DIPS 2018, ki se nahaja v prilogi tega zapisnika.  

 

Sklep 2: Predlagana je izvedba strokovne ekskurzije v Osluševce – ogled muzeja Društva za 

ohranjanje dediščine Prleški železničar, ki ga vodi mag. Zemljič. Člani IO bodo podali 

dodatne predloge in plan dela potrdili korespondenčno. 

 

AD 6:   

 

Predsednik je predstavilf finančno poročilo za leto 2017, ki se nahaja v prilogi tega zapisnika. 

 

Sklep 3: IO se je seznanil s finančnim poročilom, ki bo potrjen korespondenčno. 

 

AD 7:   

 

Prometnijada 2018 – Poročilo: Izrečena je pohvala organizacijskemu odboru za opravljeno 

delo, predlagane pa so spremembe v smislu zagotovitve večjega poudarka na kulturno – 

strokovnem delu. Prav tako so predstavljene pripombe udeležencev na sam vrstni red 

programa, ki se je letos razlikoval od že ustaljene prakse. 

 

Sklep 4: Predlagane so spremembe v smislu uvedbe oz. zagotovitve večjega poudarka na 

kulturno – strokovnem delu, pri čemer je pomembno, da se že tradicionalni del 

Prometnijade ohrani.  
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AD 8:   

 

Na področju priprave strokovnih izpitov prometnih inženirjev se je predlagana skupina 

(Sever, Tollazzi, Zorin, Godec in Zavasnik) udeležila konstruktivnega sestanka na IZS (ga. mag. 

Škraba, ga. Gomboc in dr. Reflak). Zahteve po samostojni sekciji so bile zavrnjene, a je 

obljubljeno, da se bo spremenilo ime sekcije na način, da bo v njem med drugimi tudi 

prometnih inženirjev. Ko bo dovolj članov se bo lahko sprožilo postopek za vzpostavitev  

svoje sekcije. 

Pripraviti moramo kompetenčni profil. Kar se vsebine Splošni del strokovnih izpitov bo 

skupni za vse stroke, pripraviti moramo strokovni del. 

Državni inženir podpira prizadevanje društva – v ta namen se je tam izoblikovala skupina 

prometnih inženirjev, ki so pripravljeni sodelovati pri postopku priprave in implementacije 

strokovnih izpitov. 

 

Sklep 5/1: DIPS bo na IZS poslal kompetenčni profil, ki bo združena varianta obeh 

kompetenčnih profilov, tistega, ki ga je pripravil dr. Sever ter tistega, ki sta ga pripravila dr. 

Tollazzi in dr. Renčelj.  

 

Sklep 5/2: DIPS bo poslal dopis s pripombami na Pravilnik o strokovnih izpitih ter dopis s 

pripombami na Pravilnik o projektni dokumentaciji na MOPS, pri čemer je potrebno 

predlagati, da se med projektno dokumentacijo navede tudi načrte o odvijanju in 

upravljanju prometa. 

 

Sklep 5/3: Podpora državnega inženirja je v društvu dobrodošla.  

 

AD 9. 

 

Problem udeležbe na sejah, kljub spremembi lokacije seje prestavljene v Maribor ostaja 

nerešen. Mag. Cesnik je sporočil, da se mag. Radkovič strinja, da ga nadomesti nekdo drug.  

 

Sklep 6: Za rešitev nesklepčnosti je ponovno predlagana prerazporeditev članov organov 

društva in poenostavitev postopka registracije. Preveriti je potrebno ali se lahko zmanjša 

število članov IO ter preveriti ali je možna realizacija prerazporeditve. 

 

AD 10. 

 

V kratkem je pričakovati novi Zakon o cestah, na katerega se mora DIPS odzvati s podajo 

mnenja.  
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Predsednik se je za sodelovanje dogovoril z organizatorji seminarja Ceste na Hrvaškem.  

14. in 15. junija bo v portorožu MEDNARODNO POSVETOVANJE O PROMETNI ZNANOSTI, 

ICTS - 18th INTERNATIONAL CONFERENCE ON TRANSPORT SCIENCE (dr. Zanne). 

 

Sklep 7: Predlagano je sodelovanje z organizatorji kongresov, posvetov – zagotovitev 

ugodnosti kot je npr. popust pri udeležbi za člane društva. 

 

 

Seja se je zaključila ob 19.35.  

 

Zapisala:                                     Tina Velenšek, 

podpredsednica društva DIPS 

 

Overovatelj zapisnika:             Matej Moharič, 

član IO društva DIPS 

 

Overovatelj zapisnika:             mag. Franc Zemljič,  

član IO društva DIPS   

 

 

 

V Celju, 12.4.2018                                                                                     mag. Ulrich Zorin, 

                                                                                                                     predsednik društva DIPS 
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